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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

 

Zasedání Školské rady číslo: 8 

Datum konání: 27. 5. 2014  

Za zřizovatele byli přítomni:  

Ing. Zdeněk Švihálek  
Lukáš Volánek, DiS  
Bc. Eva Veverková  
 
Za zástupce rodičů byli přítomni:  

Andrea Hájková 
Dan Petřivalský 
Lenka Mecerodová  
 
Za pedagogické pracovníky byli přítomni:  

PaedDr. Jaroslava Kroupová  
Mgr. Pavla Šoltésová  
Mgr. Valerie Vladíková  
 

Omluveni: 

--- 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání ŠR a přivítání hostů 
2. Zhodnocení nových podmínek sběru starého papíru 
3. Chodník ke škole 
4. Příprava voleb nové školské rady  
5. Diskuse  
6. Závěr 

 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin paní předsedkyní, Mgr. Vladíkovou, která přivítala 
všechny přítomné, konstatovala, že je přítomno 9 členů ŠR a rada je tudíž usnášeníschopná. Poté 
seznámila s návrhem programu zasedání, který byl jednohlasně schválen. Zapisovatelem byl navržen 
Dan Petřivalský, ověřovatelem zápisu Lukáš Volánek. Paní předsedkyně nechala o návrhu hlasovat, 
tento byl jednomyslně přijat.  

 
ad 2) Sběr papíru 

Předsedkyně, Mgr. Vladíková, kladně zhodnotila nové podmínky sběru starého papíru, informovala 
přítomné o vylepšení pravidel, které již aplikujeme při druhém sběru.  
V březnu se nasbíralo 22 665 kg, v květnu se nasbíralo více než 12 707 kg.  
Rodiče správně pochopili, že od 7 hodin se sbírá papír v tělocvičně od 9 hodin ve sběrném dvoře. 
V příštím školním roce proběhne sběr papíru 3x poslední by měl být koncem dubna. 
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ad 3) Chodník ke škole 
Seznámení se situací od Mgr. Vladíkové: 
Vzhledem ke sníženému provozu aut v ulici Pod zahrádkami je na zváženou, zda je nutné budovat 
chodník. 
Vybudování chodníku zatím brání, že ne všechny pozemky, po kterých by měl vést, jsou ve vlastnictví 
města.  
Zástupci města slíbili zaúkolování pana Koudelky zjištěním realizovatelnosti stavby a odhadem ceny. 
Termín do příštího zasedání. 
 
ad 4) Volby nové školské rady 
Mandát školské rady v tomto složení končí v listopadu. V říjnu se uskuteční volby do městského 
zastupitelstva. Termín voleb nové školské rady by měl navazovat na volby komunální. 
Volby zástupců pedagogických pracovníků proběhnou na listopadové (čtvrtletní) pedagogické radě. 
 
Způsob voleb zástupců rodičů. Na zářijové třídní schůzce rodiče navrhnou své kandidáty. V průběhu 
listopadových třídních schůzek proběhne volba 3 zástupců rodičů a určeno pořadí náhradníků pro 
případ zániku mandátu. 
 
 
ad 5) Diskuse: 
Kroupová k dnešnímu dni je přihlášeno do školní družní 143 dětí. Škola bude žádat o navýšení 

kapacity školní družiny na 150 dětí (z dosavadních 120). Starším dětem, nepřijatým 
z kapacitních důvodů, bude nabídnut kroužek volného času, který bude prozatím 
suplovat funkci školní družiny.  

Volánek město chce vybudovat školku v prostorách bývalého učiliště na Rozsocháči. Bylo by 
možné tam dislokovat jednu třídu? 

Petřivalský bylo by možné dislokovat 1 třídu někam na zámek? 
Vladíková družiny chodí ve zvláštní čas na obědy, aby se odlehčilo kapacitě jídelny 
Švihálek kolik je celková kapacita školy? 
Kroupová škola má kapacitu 750 dětí, stále máme možnost umisťovat třídy do specializovaných 

učeben. Od září bude mít škola 500 žáků. 3 oddělení družiny jsou ve vlastních třídách.  
Švihálek Jaké jsou zkušenosti s ovocem do škol? Ne vždy to ovoce vypadá zrovna vábně. 
Kroupová V letošním školním roce došlo ke změně dodavatele a kvalita se zlepšila. Dodavatel je 

z Prahy. Délka přepravy významně ovlivňuje kvalitu výsledných balíčků ovoce. Jistě by 
bylo řešením, pokud by bylo možné odebírat od místních dodavatelů. 

Vladíková obě moje 2 děti nosí balíčky domů a je dost značný rozdíl v „celkovém dojmu“ pokud 
ho dítě donese po 4. Vyučovací hodině a po 6. vyučovací hodině. 

Kroupová v letošním roce došlo ke změně fotografa. Reakce rodičů je pozitivní. 
Kroupová na webu školy probíhá anketa o nové školy, jsou vítány i nové návrhy. 
 
ad 6) Závěr  
Termín další ho zasedání školské rady byl stanoven na 30. 9. 2014 16:00. 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 16:55 hod.  
 
 
Zapsal:  Dan Petřivalský  
Zápis ověřil(a):  Lukáš Volánek 
 


